
Фестивал 
на високо 

артистично ниво
(Продължение от стр. 1) 
роди. Ние, диригентите, 
пък, както Темус-в в Като 
яйце. така и аз в Русе, се 
чувствуваме като у дома 
сч.

Нашето желание на ар
тисти е да може нашето 
изкуство да достави най-го 
ляма наслада па всички, 
които ще чуят концертите 
ни. Ние се чувствуваме 
призвани да дадем на тру 
лещите се един душевен 
отдих от трудовото чм на
прежение, да им създадем 
художествена наслада, ху 
бави естетически преживя 
вания. А ако нашият ко
лектив изпълни тази, зада 
ча, като даде на русенски 
те граждани този преживя 

вания. това ще бъде наше
то най-голямо удовлетво
рение и ние ще се чунству 
ваме щастливи.

Накрая -искам да изкажа 
личната си радост от това, 
че в Русе се с създала ед
на специфична атмосфера 
на много близка партийна 
грчжа за развитието на 
културата. Бих желал да 
отбележа най-вече онази 
всеотлайност, с която се 
подпомага културният жн 
яот от първия секретар г.а 
ОК на БКП др. Петър Да 
маилов и от останалите ръ 
ксводители на окръга и на 
града ви. Желая па русен- 
ци от сърне много успехи 
в тоуда и много лично ща
стие.


